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Abstract (en)
The invention relates to a refrigeration device for refrigerators with an evaporator, a suction line for conducting off the evaporated refrigerant, a
compressor for drawing in and compressing the refrigerant, a liquefier as well as a capillary throttling pipe (7) for the pressure relief of the liquefied
refrigerant and its supply to the evaporator. The evaporator-side end (10) of the capillary throttling pipe (7) is provided with a longitudinal section
which is designed as a calming section. The calming section has, in relation to the constant inner diameter (Di) of the preceding length (L) of the
capillary throttling pipe (7), a greater inner diameter (Di,g). The length of the calming section is matched in such a manner that the turbulence
arising at the transition from the smaller diameter (Di) to the greater diameter (Di,g) becomes an essentially calmed laminar flow. In this manner, it
is ensured that the injection noises are reduced considerably and the capillary throttling pipe (7) can be made considerably shorter than previously
conventional. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kälteeinrichtung für Kühlschränke mit einem Verdampfer, einer Saugleitung für die Ableitung des verdampften
Kältemittels, einem Kompressor zum Ansaugen und Verdichten des Kältemittels, einem Verflüssiger sowie einem Kapillardrosselrohr (7) für die
Entspannung des verflüssigten Kältemittels und dessen Zuleitung zum Verdampfer. Das verdampferseitige Ende (10) des Kapillardrosselrohrs (7)
wird mit einem Längenabschnitt versehen, der als Beruhigungsstrecke ausgebildet ist. Die Beruhigungsstrecke weist einen im Vergleich zu dem
konstanten Innendurchmesser (Di) der vorhergehenden Länge (L) des Kapillardrosselrohrs (7) größeren Innendurchmesser (Di,g) auf. Die Länge
der Beruhigungsstrecke ist so abgestimmt, daß die beim Übergang von dem kleineren Innendurchmesser (Di) auf den größeren Durchmesser
(Di,g) auftretenden Turbulenzen in eine im wesentlichen beruhigte laminare Strömung übergehen. Auf diese Weise wird gewährleistet, daß
die Einspritzgeräusche erheblich reduziert werden und das Kapillardrosselrohr (7) wesentlich kürzer als bisher üblich ausgeführt werden kann.
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